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Zwracam się z zapytaniem odnośnie przycinki drzew rosnących wzdłuż ul. Gumińskiego.

W zeszłym roku na zapytanie w trakcie dyżuru mieszkańca odnośnie przycięcia topoli, pan 

Grzegorz Jaśkowski otrzymał informacje, że przycinka nastąpi w IV kwartale 2022 roku. Niestety 

do dziś drzewa nie zostały przycięte, a suche gałęzie stanowią niebezpieczeństwo dla mieszkańców.

Zwracam się z zapytaniem kiedy jest realna możliwość regulacji drzewostanu. 

Z poważaniem

Joanna Śliwińska-Łokaj


